
Groningen, 21 juli 2022  

 

Betreft: Schriftelijke vragen situatie Knarrenhof 

 

Geacht college, 

 

Hofjes en kleinschalige appartementencomplexen zijn een aantrekkelijk alternatief 

voor ouderen die wel op zichzelf willen blijven wonen, maar niet langer de zorg voor 

een heel huis willen hebben. Één van de concepten die hier een bijdrage aan levert 

zijn de ouderenhofjes van stichting Knarrenhof. Een Knarrenhof bestaat uit 

kleinschalige hofjes-woningen waar mensen het leuk vinden om elkaar te helpen, 

maar hierin geen verplichting willen. Stichting Knarrenhof heeft in 7 gemeenten 

succesvolle projecten voor senioren woningen gerealiseerd en in nog veel meer 

gemeenten, ook rondom de stad Groningen staan er projecten op stapel. Ook in 

Groningen is er veel behoefte aan deze ouderenhofjes. 

 

De gemeente is echter in april 2021 gestopt met de gesprekken met stichting 

Knarrenhof, omdat het contact naar eigen zeggen al tijden moeizaam verliep. 

Afgelopen week werd bekend dat de stichting Noaberhof de handdoek definitief in de 

ring gooit en ze zichzelf opheffen. Dit omdat de gemeente naar hun mening weigert 

samen te werken met stichting Knarrenhof, die de ouderen van Noaberhof hadden 

verkozen als partner voor hun project.  

 

Eerder kwam in het politiek vragenuur van 9 februari 2022 (vragen van Gerben 

Brandsema) de situatie van Knarrenhof aan de orde. Er is toen ingegaan op de 

complexiteit van de situatie. Op de locaties in Meerstad en Garmerwolde is besloten 

om los van de stichting Knarrenhof een tweetal locaties te ontwikkelen waar op eigen 

grond een seniorenhof wordt ontwikkeld. Ook is aangegeven dat op toekomstige 

gebieden als bijvoorbeeld de Held en de Suikerzijde mogelijkheden zijn om 

ouderenhofjes te ontwikelen, in samenwerking met bewonersinitiatieven.  

 

De stichting geeft aan dat ze de afgelopen tijd contact hebben gezocht met het nieuwe 

college in de hoop de samenwerking te kunnen opstarten. Ze zijn ongeveer 10 jaar 



bezig met het realiseren van ouderenhofjes. Echter geeft de gemeente aan dat ze 

stichting Knarrenhof niet ziet als een acceptabele partner.  

 

Naar aanleiding hiervan heeft de CDA-fractie de volgende vragen: 

1. Kan het het college nog eens duiden waarom het stichting Knarrenhof geen 

acceptabele partner vindt om mee samen te werken? 

2. In het politiek vragenuur van 9 februari werd ingegaan op de moeizame relatie 

en de communicatie met de ontwikkelaar van stichting Knarrenhof. Zie het 

college mogelijkheden, bijvoorbeeld door de inzet van een mediator, om hierin 

uit de impasse te komen? 

3. Hoe verklaart het college dat er in heel veel gemeenten goed samengewerkt 

wordt met Stichting Knarrenhof, maar dat dit niet lukt in de gemeente 

Groningen?  

4. Op welke wijze heeft het college de afgelopen maanden nog contact gehad met 

stichting Knarrenhof?  

5. Wat is de stand van zaken van de seniorenhofjes in Meerstad en Garmwolde? 

Op welke manier heeft de gemeente deze projecten ondersteund? 

6. Welke woonprojecten specifiek voor senioren staan er de komende jaren nog 

op de planning?  

7. Het college geeft aan bij toekomstige projecten samen te willen werken met 

bewonersinitiatieven voor het creëren van seniorenhofjes. Welke andere 

bewonersinitiatieven zijn er in onze gemeente voor het ontwikkelen van 

seniorenhofjes?  

8. Ziet het college mogelijkheden om bij toekomstige projecten, zoals bij de Held 

of Suikerunie, samen te werken met stichting Knarrenhof? 

 

Jalt de Haan 

CDA 


